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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:  30 de novembre de 2010 
Horari:  18 hores 
Lloc:  sala de sessions de l’Ajuntament 
 
 
Hi assisteixen: 
Rafel Gili Sastre,    batle 
Maria Antònia Sureda Martí,   regidora 
Bartomeu Gili Nadal,     regidor 
Maria del Mar Llaneras Pascual,    regidora 
Maria Francesca Servera Pascual,   regidora 
Manuel Galán Massanet,    regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,   regidora  
Margalida Tous Ferrer,   regidora 
Pere Obrador Alzina,     regidor  
Sebastián Carrió Ginard,   regidor 
Antònia Llull Ferrer,   regidora  
Guillem Caldentey Crego,    regidor 
 
Celia Martínez-Piñeiro de Urquiza,   secretària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes dels dies 25 de maig, 15 de juny i 29 de juny de 
2010. 
2. Aprovació, si s’escau, de la declaració institucional sobre violacions dels drets 
humans al Sàhara Occidental. 
3. Aprovació, si s’escau, la moció presentada per tots els grups municipals de 
l’Ajuntament d’Artà amb motiu del 25 de novembre, Dia Internacional contra la 
Violència de Gènere. 
4. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de 25 d’octubre de 
2010, respecte del contracte de confirmació de pagaments (confirming). 
5. Aprovació, si s’escau, dels plecs de condicions administratives i tècniques que han de 
regir el procediment obert per adjudicar el contracte de gestió de servei públic, 
modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre 
esportiu es Pujols d’Artà. 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Unió Independents d’Artà  
sobre la inseguretat ciutadana. 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada per Els Verds-Esquerra d’Artà, sobre 
l’exempció de pagament i la reclamació de les quantitats meritades en concepte de 
cànon digital. 
8. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada per Els Verds-Esquerra d’Artà, sobre 
instar la presidenta de la Comissió Insular d’Ordenació del Territori, Urbanisme i 
Patrimoni Històric, Maria Lluïsa Dubon Petrus, a resoldre l’adaptació de les NS d’Artà 
al PTM i l’aprovació de les NS d’Artà, amb la urgent resolució del punt que es va 
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deixar en suspens, relatiu al sector Molí d’en Regalat del nucli de la Colònia de Sant 
Pere. 
9. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i octubre 
de 2010. 
10. Precs i preguntes. 
 
 
Abans d’iniciar la sessió, el batle diu unes paraules de reconeixement de Sor Isabel: 
 
<<Abans d’encetar l’ordre del dia previst per aquest plenari, voldria dir unes paraules 
de reconeixement a Isabel Mestre Munar, Sor Isabel, una dona extraordinària que ha 
dedicat 25 anys de la seva vida a dirigir la Residència Municipal de Persones Majors de 
manera exemplar i que diumenge va morir després d’una llarga malaltia. 
 
Sor Isabel va saber mantenir sempre un alt rigor d’exigència i qualitat en el treball, a la 
vegada que dedicava el temps necessari a l’atenció personal i humana tant dels 
treballadors com dels usuaris i familiars de la Residència. Aquests dies hem pogut sentir 
sovint que no va tenir mai cap paraula amb ningú i que sempre pensava amb els altres, 
fins i tot quan ja era evident que la malaltia li minvava greument les condicions físiques. 
Impressiona veure com va mantenir fins al darrer moment la seva voluntat de servei als 
altres i la seva actitud de centrar-se en escoltar i atendre el proïsme abans que a ella 
mateixa. 
 
Crec que parl en nom de tots quan exprés el meu agraïment a Sor Isabel pels anys que 
va dedicar al poble d’Artà i voldria que aquestes paraules constassin en acta. Sens 
dubte, tots els que hi hem tingut tracte la trobarem a faltar.>> 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes dels dies 25 de maig, 15 de juny i 29 de juny de 
2010 
 
En acompliment d’allò que disposen l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 de 
desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears, i l’article 91.1 del Reglament 
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel Reial 
decret 2568/1986, de 28 de novembre, el Sr. Batle demana als membres de la corporació 
si algú té alguna observació a fer sobre les actes de les sessions del dies 25 de maig, 15 
de juny i 29 de juny de 2010, de les quals se n’ha expedit, prèviament, una còpia de 
l’esborrany a cada regidor per al seu coneixement, rectificació d’errades o possible 
formulació d’al·legacions, si n’és el cas. 
 
Com que no hi ha cap intervenció, els reunits acorden, per unanimitat, essent tretze el 
nombre legal de membres del consistori i dotze els assistents, aprovar les actes de les 
sessions dels dies 25 de maig, 15 de juny i 29 de juny de 2010. 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la declaració institucional sobre violacions dels drets 
humans al Sàhara Occidental 
 
La regidora de Cultura i Festes, Sra. Ginard, llegeix la moció que, copiada literalment, 
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diu: 
 
<<Fa més de trenta-cinc anys que el poble sahrauí viu desposseït de la seva terra i de la 
capacitat de decidir sobre el seu futur. Durant tot aquest temps, els sahrauís han viscut 
dividits entre els qui patien el dur exili dels campaments de refugiats de Tindouf i els 
qui vivien als territoris ocupats, víctimes d’una insuportable repressió que els ha fet 
conèixer les desaparicions, la tortura i la negació de totes dels llibertats. El poble sahrauí 
dels territoris ocupats ha viscut i viu una cruel situació de discriminació a la seva pròpia 
terra. 
 
Fa poques setmanes una gran quantitat de sahrauís dels territoris ocupats alçà, a pocs 
quilòmetres de Al-Aaiun, un campament de haimas amb l’objectiu de denunciar les 
seves insostenibles condicions de vida. Es tractava d’una protesta pacífica que 
ràpidament va créixer, fins a reunir més de 20.000 persones. La matinada del 8 de 
novembre, l’exèrcit i la policia marroquins varen iniciar un brutal atac contra aquest 
campament i contra tota la seva població, infants inclosos. Aquest atac ha desfermat 
episodis de violència a la ciutat, en què la població sahrauí és objecte d’atacs per part de 
forces de l’ordre i de la població civil. 
 
Aquests esdeveniments coincideixen amb l’inici d’una nova ronda de negociacions 
entre el Marroc i el Front Polisario, la qual cosa posa de manifest la nul·la voluntat del 
règim marroquí d’arribar a una solució negociada. Una vegada més, la comunitat 
internacional ha reaccionat amb incomprensible complaença davant les violacions dels 
drets humans dels sahrauís. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. Condemnar el brutal atac de l’exèrcit i la policia marroquins als campaments de 
protesta alçats pels sahrauís al costat de la ciutat de Al-Aaiun. 
 
2. Instar el Govern espanyol, la Unió Europea i les Nacions Unides a emprendre 
mesures efectives adreçades a la protecció dels drets humans al Sàhara Occidental. 
 
3. Reiterar la necessitat d’una sortida al conflicte que sigui justa, pacífica i respectuosa 
amb la legalitat internacional i amb el dret d’autodeterminació del poble sahrauí.>> 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que estan d’acord amb la declaració. En relació a la 
moció diu que el que més crida l’atenció és l’actuació o no actuació de la diplomàcia de 
l’Estat espanyol, a l’igual que l’ONU. Diu que nosaltres tenim un deure amb el poble 
saharià i hem de lluitar perquè puguin viure amb llibertat. 
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El regidor del PP, Sr. Carrió, també diu que estan d’acord amb la declaració 
institucional. 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, manifesta la seva conformitat. 
 
[A les 18.15 hores, la regidora Sra. Llull s’absenta de la sessió.] 
 
Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Condemnar el brutal atac de l’exèrcit i la policia marroquins als campaments de 
protesta alçats pels sahrauís al costat de la ciutat de Al-Aaiun. 
 
2. Instar al Govern espanyol, la Unió Europea i les Nacions Unides a emprendre 
mesures efectives adreçades a la protecció dels drets humans al Sàhara Occidental. 
 
3. Reiterar la necessitat d’una sortida al conflicte que sigui justa, pacífica i respectuosa 
amb la legalitat internacional i amb el dret d’autodeterminació del poble sahrauí. 
 
 
3. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada per tots els grups municipals de 
l’Ajuntament d’Artà amb motiu del 25 de novembre, Dia Internacional contra la 
Violència de Gènere 
 
La regidora d’Hisenda, Serveis Socials i Sanitat, Sra. Servera, llegeix la moció que, 
copiada literalment, diu: 

 
<<Des de l’Ajuntament d’Artà volem fer una crida a la rebel·lió col·lectiva de la 
ciutadania contra la violència de gènere: no podem consentir que aquesta situació 
segueixi mantenint-se i hem de posar, tots i totes, la nostra més enèrgica empenta en 
rompre aquesta dinàmica criminal, i protegir les víctimes. A totes les víctimes. 
 
En aquest dia, les dones i homes volem mostrar el nostre reconeixement al coratge i la 
valentia de tantes dones que, dia a dia, assoleixen superar la por i les barreres —
psicològiques, socials, familiars, religioses, etc.— esteses al llarg de segles de 
dominació masclista, per a rebel·lar-se contra el seu maltractador i denunciar-lo davant 
la Justícia.  
 
Volem denunciar la vergonyosa i criminal campanya empresa per algunes persones (que 
compten amb el suport de grups i mitjans de comunicació ultraconservadors) que  
pretenen instal·lar en la nostra societat la falsa idea que moltes de les denúncies de 
maltractament que es presenten són inventades, quan les dades demostren tot el contrari.  
 
En canvi, estam convençuts que avui més que mai és necessària la complicitat de tots 
els homes i dones d’aquest país per lluitar contra aquesta violència. Perquè el problema 
és de tots i no només de les víctimes, essent també de tota la societat, el deure de la 
denúncia. Si davant una agressió giram el cap i callam, estam col·laborant a crear espais 
d’impunitat per als agressors i a incrementar el patiment de les víctimes, 
majoritàriament dones, però també dels seus fills i filles. 
 
En el que va d’any, 58 dones (2 a la nostra comunitat autònoma) i 4 nins i nines han 
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estat assassinats per violència masclista. Es calcula que, aproximadament, 800.000 
infants pateixen, en el seu entorn i amb gran intensitat, la violència de gènere. Aquests 
menors necessiten una protecció especial i el suport de tota la ciutadania per sortir de 
l’espiral de violència que sofreixen, han sofert o sofriran.  
 
Sabem que els infants que creixen en aquestes llars pateixen seqüeles que poden durar 
tota la vida. Disminució del rendiment escolar, insomni, malsons, fòbies, ansietat, 
agressivitat..., són només alguns dels símptomes que presenten els i les menors que han 
conviscut amb la violència de gènere. A més, l’aprenentatge de models violents i rols de 
gènere erronis pot conduir a repetir aquestes conductes, tant en el paper de víctima com 
d’agressor, amb la consegüent reproducció de la violència de gènere.  
 
La Llei orgànica de mesures de protecció integral contra la violència de gènere, de 
desembre de 2004, no només protegeix les dones, sinó també a aquestes víctimes 
infantils de la violència de gènere. 
 
El passat mes de abril, el Govern de l’Estat promogué destinar un pressupost específic 
per a la prevenció i protecció de les víctimes infantils de la violència de gènere i 
elaborà un protocol d’actuació per a les comunitats autònomes, que ara aquestes han de 
posar en marxa de manera urgent.  
 
Però no basta amb la protecció institucional, per més que aquesta existeixi i sigui cada 
vegada major: la denúncia és l’única porta per posar en marxa tot el sistema de 
protecció, tant per a les dones com per a tot el seu entorn. I aquest any assistim a un trist 
escenari: la majoria de les dones assassinades no havien denunciat els seus 
maltractadors i, per tant, no havien pogut ésser protegides. El silenci és el millor 
còmplice dels maltractadors, perquè els proporciona la total impunitat i una ampla 
llibertat per cometre els seus brutals actes. Per això és tan important la denúncia dels 
agressors. 
 
Des d’aquest Ajuntament volem fer una crida a la consciència de tota la ciutadania 
d’aquest país per mobilitzar-nos contra els maltractadors, perquè no trobin cap escletxa 
d’ impunitat per als seus terribles actes.  
 
Amb la lleialtat i coresponsabilitat de totes les administracions, amb la unitat de totes 
les forces polítiques contra el maltractament assassí, amb el Poder Judicial aplicant la  
Llei orgànica de mesures de protecció integral contra la violència de gènere i amb 
l’esforç i compromís de tots aconseguirem eradicar la violència de gènere.   
  
Per tot això, l’Ajuntament d’Artà presenta la següent moció al Ple de 30 de novembre 
de 2010 perquè adopti els següents 
 
ACORDS 
 
1. Instar el Consell de Mallorca i El Govern de les Illes Balears a promoure, a través 
dels mitjans públics de comunicació, programes específics de sensibilització de la 
societat contra la violència de gènere a fi de contribuir de manera decisiva a la 
eradicació d’aquesta terrible xacra. 
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2. Instar el Govern de l’Estat i el Govern de les Illes Balears a realitzar un estudi 
sociocriminològic sobre la violència de gènere amb l’objectiu de posar de manifest la 
realitat existent sobre aquesta terrible problemàtica, prova de la realitat existent a la 
nostra societat. 

 
3. Instar el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears a complir els acords que, 
sobre protecció de menors exposats a l’entorn de violència de gènere, foren assumits per 
les comunitats autònomes en la reunió del Consell Sectorial d’Igualtat dut a terme 
l’abril d’aquest any 2010, amb la posada en marxa del sistema de protecció 
especialitzada de menors i d’elaboració del Protocol d’atenció als mateixos. 

 
4. Instar el Govern de les Illes Balears a aconseguir una major formació especialitzada i 
una major implicació de totes les forces de seguretat de la nostra comunitat autònoma en 
la protecció de les víctimes de violència de gènere.>> 
 
Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Instar el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears a promoure, a través dels 
mitjans públics de comunicació, programes específics de sensibilització de la societat 
contra la violència de gènere a fi de contribuir de manera decisiva a la eradicació 
d’aquesta terrible xacra. 

 
2. Instar el Govern de l’Estat i el Govern de les Illes Balears a realitzar un estudi 
sociocriminològic sobre la violència de gènere amb l’objectiu de posar de manifest la 
realitat existent sobre aquesta terrible problemàtica, prova de la realitat existent a la 
nostra societat. 

 
3. Instar el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears a complir els acords que, 
sobre protecció de menors exposats a l’entorn de violència de gènere, foren assumits per 
les comunitats autònomes en la reunió del Consell Sectorial d’Igualtat dut a terme 
l’abril d’aquest any 2010, amb la posada en marxa del sistema de protecció 
especialitzada de menors i d’elaboració del Protocol d’atenció als mateixos. 

 
4. Instar el Govern de les Illes Balears a aconseguir una major formació especialitzada i 
una major implicació de totes les forces de seguretat de la nostra comunitat autònoma en 
la protecció de les víctimes de violència de gènere. 
 
 
4. Ratificació, si s’escau, de l’acord de la Junta de Govern Local de 25 d’octubre de 
2010, respecte del contracte de confirmació de pagaments (confirming) 
 
La regidora d’Hisenda, Serveis Socials i Sanitat, Sra. Servera, informa sobre l’acord 
adoptat per la Junta de Govern Local de 25 d’octubre de 2010, respecte del contracte de 
confirmació de pagaments (confirming), que copiat literalment, diu: 
 
<<Vist que la Batlia va ordenar demanar ofertes per concertar un contracte de 
confirmació de pagaments per pagar proveïdors; 

 
Vist que es varen demanar ofertes a “la Caixa”, Banco de Santander i BBVA, i que 
l’única entitat interessada i que ha presentat oferta és el BBVA; 
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Els reunits acorden, per unanimitat: 

 
1. Contractar la concertació de la confirmació de pagaments per a la gestió de 
pagaments als proveïdors que a continuació es detalla: 

 
Les condicions són: 

 
A) CONTRACTRE DE GESTIÓ DE PAGAMENTS: 
- Import: 1.000.000,00 � 
- Termini del contracte: 1 any, amb renovacions tàcites pel mateix termini 
- Comissions: exempt 
- Intervenció: secretària de la corporació 

 
B) CONDICIONS DE FINANÇAMENT AL PROVEÏDORS: 
- Tipus d’interès: EURIBOR del termini + 2 % 
- Comissions: 0,35 % (mínim 5 �)  
- Termini: fins a 120 dies 

 
C) POSTCONFIRMACIÓ DE PAGAMENTS: finançament a l’Ajuntament de les 
remeses de factures vençudes i pagades als proveïdors corresponents. 

 
a) Tipus d’interès: EURIBOR trimestral + 1,50 
b) Comissions: exempt 
c) Termini: fins a 90 dies 

 
2. Notificar aquest acord al BBVA. 
 
3. Donar compte d’aquest acord al Ple municipal en la pròxima sessió.>> 
 
El regidor d’UIA, Sr. Obrador, diu que estan a favor d’aquesta mesura adoptada, tot i 
que ells fa uns anys ja havien proposat aquesta mesura. 
 
El portaveu del PP, Sr. Carrió, diu que hi estan d’acord. 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu que també hi està d’acord. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat, donar-se per assabentats de l’acord adoptat per la 
Junta de Govern Local de 25 d’octubre de 2010, respecte del contracte de confirmació 
de pagaments (confirming). 
 
 
5. Aprovació, si s’escau, dels plecs de condicions administratives i tècniques que 
han de regir el procediment obert per adjudicar el contracte de gestió de servei 
públic, modalitat de concessió amb realització d’obra prèvia i dotació 
d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà 
 
El regidor d’Esports i Joventut, Sr. Galán, exposa que l’Ajuntament és propietari d’un 
solar en el polígon industrial es Pujols i, mitjançant aquesta mesura, es donarà un ús a 
aquest solar. Explica que, a més de pistes de pàdel, hi haurà un bar cafeteria, un local 
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social, un local a disposició de l’Ajuntament, els vestuaris i un parc infantil a l’aire 
lliure. Exposa que en el plec de condicions es preveu la possibilitat de 2 models amb 
pressuposts diferents i terminis de concessió de 20 o 40 anys, segons el model. També 
diu que a la Mesa de contractació hi estaran tots els representants municipals. 
 
Seguidament, el Sr. Galán explica els criteris d’adjudicació, en els quals s’ha valorat 
molt el projecte de manteniment, i diu que els criteris d’adjudicació seran valorats per 
un comitè de savis. 
 
[A les 18.45 hores, s’incorpora a la sessió la regidora Sra. Llull.] 
 
Finalment, diu que el Ple ha d’aprovar l’avantprojecte redactat, l’estudi de viabilitat i el 
plec de condicions. 
 
El regidor d’UIA, Sr. Obrador, diu que s’han llegit els plecs i considera que, per part de 
la Regidoria d’Esports, s’ha fet molta de feina. No obstant això, fa constar que ells 
haguessin optat per unes altres instal·lacions. 
 
El portaveu del PP, Sr. Carrió, reconeix que el regidor d’Esports i Joventut ha fet molta 
de feina i diu que, si aquest tema va endavant, es per posar-los una medalla. 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, mostra la seva conformitat. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Aprovar l’expedient de contractació que ha de regir el procediment obert per 
adjudicar el contracte de gestió de servei públic, modalitat de concessió amb realització 
d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà. 
 
2. Aprovar l’avantprojecte de la construcció del centre esportiu es Pujols i ordenar la 
seva publicació en el BOIB, segons el que estableix l’article 113.3 de la Llei 30/2007, 
de contractes del sector públic. 
 
3. Aprovar l’estudi de viabilitat del centre esportiu es Pujols i ordenar la seva publicació 
en el BOIB, segons el que estableix l’article 112.3 de la Llei 30/2007, de contractes del 
sector públic. 
 
4. Aprovar el Plec de clàusules administratives particulars que han de regir el contracte 
de gestió del servei públic, modalitat de concessió per procediment obert, oferta 
econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, amb realització d’obra 
prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà. 
 
5. Aprovar el Plec de prescripcions tècniques particulars que han de regir el contracte de 
gestió del servei públic, modalitat de concessió per procediment obert, oferta 
econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, amb realització d’obra 
prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà. 
 
6. Publicar en el BOIB i en el Perfil del Contractant l’anunci de licitació, perquè durant 
el termini d’1 mes es puguin presentar les proposicions que s’estimin pertinents. 
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7. Publicar la composició de la Mesa de contractació en el Perfil del Contractant, amb 
una antelació mínima de set dies pel que fa a la reunió que s’hagi de fer per a la 
qualificació de la documentació establerta en l’article 130.1 de la Llei de contractes del 
sector públic. 
 
 
6. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada pel grup Unió Independents 
d’Artà  sobre la inseguretat ciutadana 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, llegeix la moció que, copiada literalment, diu: 
 
<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
1. Atès que ja fa algun temps que aquests regidors tenim constància de fets que denoten 
la inseguretat ciutadana que pateixen els habitants d’Artà i de la Colònia de Sant Pere.  

2. Atès que aquesta inseguretat s’ha incrementat en aquestes darreres setmanes, la qual 
cosa ha creat tot un aldarull arreu del municipi i ha afectat, principalment, el barri de Na 
Carretó. 

3. Atès que aquesta inseguretat afecta tant els béns com les persones, s’ha tingut 
coneixement, per part d’aquest grup municipal, que hi ha pagesos que no romanen al 
poble per guardar bestiar i ormeigs. 

4. Atès que la plantilla de la Policia Local en l’actualitat està formada per setze efectius, 
el nombre més elevat que fins ara hem tingut al municipi.  

5. Atès que hem criticat, en algunes ocasiones, l’actitud dels policies locals d’Artà, que 
actuen com uns policies allunyats de donar servei públic a un poble de sis mil habitants.  

6. Atès que la Policia Local, tot i els seus efectius, ha retallat, d’uns anys ençà, les hores 
del servei durant tota la setmana, finalitzant-lo a les 23 hores. 
 
Per tot això, presentam les següents  
 
PROPOSTES D’ACORD 
 
1. Instar l’Equip de Govern, juntament amb els membres de la Policia Local, a 
perllongar el servei de la Policia Local durant els cap de setmanes fins a les 4 hores, 
sense que això representi que s’hagin de pagar hores extres, sinó que es justifiqui amb el 
plus de nocturnitat.  
 
2. Activar la presència de la Policia Local en els carrers del municipi i en llocs 
estratègics, com ara centres esportius o l’Escola de Música. 
 
3. Realitzar, per part de la Policia Local, una acció molt més preventiva que la que 
realitza en l’actualitat.  
 
4. Crear una comissió, amb representació de tots els partits polítics, per tal d’incidir en 
la tasca que realitza la Policia Local.>> 
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El regidor d’Interior, Turisme, Policia Local, Ràdio i Telecomunicacions, diu que no 
estan d’acord amb la moció. Explica que han xerrat amb el cap de la Policia Local i que 
els ha dit que hi ha fets assenyalats en l’exposició de motius que ja s’han solucionat. 
Opina que l’increment de la inseguretat ciutadana no és tal i considera que és una moció 
inoportuna en aquests moments. Finalment, diu que no creu que una comissió política 
hagi de dirigir la Policia Local. 

La regidora del PP, Sra. Llull, diu que s’abstendran en la votació, ja que no volen 
qüestionar la feina de la Policia Local. 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, diu que s’abstendrà en la votació. A més, diu que la 
Policia Local ha d’estar subjecta a la política; i que el batle és el cap directe de la Policia 
Local. Manifesta que, per ventura els pares si estan avorrits i es dediquen a rompre 
mobiliari urbà, serà perquè troben parcs infantils en pèssimes condicions. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que tenen poques esperances que s’aprovi la moció. 
No considera que aquesta moció sigui inoportuna, ja que ha servit perquè l’Equip de 
Govern comenci a treballar en alguns punts d’aquesta. 
 
El regidor d’Interior, Sr. Gili, diu a la portaveu d’UIA que ja estaven fent feina abans de 
la presentació de la moció. 
 
A continuació, se sotmet a votació la moció presentada per UIA, la qual, per 2 vots a 
favor (UIA), 7 vots en contra (UM i PSOE) i 3 abstencions (PP i EV-Esquerra d’Artà), 
no resulta aprovada per manca de quòrum en la votació. 
 
 
7. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada per Els Verds-Esquerra d’Artà, 
sobre l’exempció de pagament i la reclamació de les quantitats meritades en 
concepte de cànon digital 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, llegeix la moció que, copiada 
literalment, diu: 
 
<<Exempció de pagament del “cànon digital” per a les adquisicions de material de 
reproducció i emmagatzematge de documents per part de les administracions públiques 
i instància a l’Equip de Govern a reclamar als proveïdors les quantitats meritades en 
concepte de “cànon digital” per l’adquisició de tots els suports i aparells que puguin ser 
destinats a la reproducció i emmagatzematge de documents 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
1. Atès que el Reial decret legislatiu 1/1996, de 12 d’abril, pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei de propietat intel·lectual, que regularitza, aclareix i harmonitza les 
disposicions legals vigents sobre la matèria (com les successives actualitzacions de la 
Llei de propietat intel·lectual —d’ara endavant, TRLPI—), va introduir el pagament 
d’una “compensació equitativa” sobre l’adquisició de dispositius, suports i aparells 
electrònics utilitzada per a ús privat, amb l’objectiu de “compensar els drets de propietat 
intel·lectual que es deixaran de percebre per raó de l’expressada reproducció”. Aquesta 
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“compensació equitativa” és el que ha vengut a ser conegut com a “cànon digital” o 
“cànon de la SGAE”, i suposa una càrrega addicional sobre el preu de tots els suports i 
aparells que puguin ser destinats a la reproducció i emmagatzematge de documents 
(fotocopiadores, impressores, equips de reproducció i d’enregistrament de documents 
audiovisuals, CD-R, DVD-R, etc.). Aquesta càrrega addicional en el preu final dels 
esmentats productes informàtics i electrònics no existeix a tots els estats membres de la 
Unió Europea, de manera que, per exemple a Alemanya, les unitats de DVD tenen un 
preu un 350 % menor que a l’Estat espanyol: 50 unitats de DVD a Alemanya es poden 
adquirir per un preu de 5,99 euros, mentre que el mateix producte en el mercat espanyol 
té un preu de 22 euros. Aquesta diferència no coadjuva, òbviament, al desenvolupament 
competitiu en les àrees del coneixement ni de la creació intel·lectual, ni artística. 
 
2. Atès que aquest “cànon digital” o “cànon de la SGAE” ha estat objecte de contestació 
per part de molts de sectors socials, ja que es tracta de la imposició d’un cost afegit que 
han de pagar tots els consumidors, al marge de si el material adquirit s’utilitza 
efectivament per a la reproducció privada de material documental o audiovisual subjecte 
a drets de propietat intel·lectual. Vist que ja hi ha hagut sentències, per part de tribunals 
de justícia de l’Estat espanyol, que estableixen que la llei suposa la presumpció que els 
equips o suports seran usats amb aquesta finalitat, i que aquesta presumpció pot ser 
invalidada per prova practicada en contrari. 
 
3. Atès que les administracions destinen importants quantitats a l’adquisició de material 
subjecte al cànon digital. En aquest cas, la presumpció d’utilització per copiar obres 
amb drets de propietat intel·lectual resulta molt especialment inadequada i hauria de 
prevaler, en tot cas, la presumpció contrària. El propi article 25 del TRLPI ja estableix 
que el Govern espanyol pot fixar excepcions al pagament del cànon “quan quedi 
suficientment acreditat que el destí o ús final dels equips, aparells o suports materials no 
sigui la reproducció prevista a l’article 31.2” (còpia privada d’obres d’autor). En aquest 
sentit, per a l’Ajuntament d’Artà, i per a l’administració pública en general, l’exempció 
del pagament del “cànon digital” resultaria, a més de ser de justícia pels arguments 
exposats, un important estalvi en temps de crisi. 
 
4. Atès que aquesta moció ja ha estat debatuda i aprovada unànimement a diferents 
municipis mallorquins i d’arreu de l’Estat espanyol; que recentment —dia 15 de març— 
l’Associació Catalana de Municipis i Comarques també ha acordat sol·licitar que els 
equipaments públics no hagin de pagar a la SGAE amb una millor regulació per Llei de 
les exempcions al pagament d’aquest cànon; i que, fins i tot, el Senat de l’Estat espanyol 
va aprovar, l’any 2005, una moció de proposta d’eliminació d’aquest cànon  
indiscriminat. 
 
5. Atès que el comissari europeu del Mercat Interior i de Serveis, Charlie McCreevy, en 
nom de la Comissió Europea, va respondre les qüestions plantejades a petició de la 
plataforma “Todoscontraelcanon”, entre d’altres coses, que el cànon no pot aplicar-se de 
forma indiscriminada, en especial, a empreses i administracions: “Només s’han de 
gravar amb cànons els suports i equipaments que puguin fer-se servir, i que 
efectivament es facin servir en mesura apreciable, per a fer còpies destinades a un ús 
privat”. 
 
6. Atès que la sentència de la sala tercera del Tribunal de Justícia de la Unió Europea 
(UE) del passat dia 21 d’octubre estableix que el cànon aplicat indiscriminadament a 
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Espanya a tots els equips de reproducció digital —l’anomenat cànon digital—, concebut 
en el seu moment com a compensació als creadors per la còpia privada, no és 
compatible amb el dret europeu, especialment en el cas d’empreses, professionals i 
administracions, i que se n’ha d’eximir aquests subjectes jurídics. 
 
7. Atesa l’aprovació per unanimitat a la sessió ordinària de la Comissió d’Assumptes 
Institucionals i Generals del Parlament de les Illes del passat dia 3 de novembre, de la 
Proposició no de llei plantejada pel grup parlamentari Bloc per Mallorca, relativa als 
pagaments de drets de propietat intel·lectual per part dels ajuntaments —amb les 
respectives esmenes dels grups parlamentaris Mixt i Popular—, en què s’acordà, entre 
d’altres punts, “encoratjar totes les institucions perquè emprenguin les accions 
necessàries per deixar de pagar el cànon digital i, les que ho considerin oportú, per 
recuperar les quantitats satisfetes fins ara”. 
 
8. Ateses les recents declaracions del president de la FELIB, Joan Ferrà, en el sentit de 
posar aquesta entitat a disposició dels ajuntaments, en especial els més petits, els 
recursos jurídics necessaris per procedir amb la reclamació d’allò meritat des del 1997 
fins a dia d’avui. Atès que aquesta entitat ja ha posat en coneixement dels interessats  
una proposta concreta de part d’un prestigiós gabinet jurídic, proposta que adjunt amb 
aquesta moció. 
 
9. Atès que, d’ençà de l’esmentada Sentència del TJUE, s’ha esdevingut una autèntica 
allau d’anuncis de diferents administracions, en el sentit que procediran a la reclamació  
del pagat en concepte d’aquest cànon (Generalitat de Catalunya, ajuntaments com el de 
Cadis, Leganés i molts altres), com d’ens privats, com ara la Cambra de Comerç de 
Lugo. 
 
Per tots els motius exposats, es formula al Ple la següent  
 
PROPOSTA D’ACORD: 
 
Instar l’Equip de Govern a reclamar a les empreses proveïdores la quantitat abonada en 
concepte de l’impost (“compensació equitativa”) establert en l’article 25 de la TRLPI 
(conegut popularment com a “cànon digital” o “cànon de la SGAE”) pels suports i 
unitats de còpia adquirits d’ençà que aquest impost es ve carregant sobre el preu dels 
productes arribant, si n’és el cas, a la demanda per la via judicial (“cobrament de 
l’indegut”, STS de 30 de desembre de 1998).>> 
 
El batle diu al portaveu d’EV-Esquerra d’Artà que sí que és ver que aquesta moció l’ha 
presentat per quarta vegada, ja que l’Equip de Govern li va fer un prec perquè retiràs el 
punt referent a l’efecte retroactiu i, així, votarien a favor la moció. També diu que no 
durà a terme la moció si costa més el collar que el ca. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que sempre han votat a favor de la moció. Donen 
l’enhorabona al portaveu d’EV-Esquerra d’Artà per ésser capdavanter en la presentació 
de la moció. 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, demana al batle que es faci un càlcul 
de les despeses ocasionades per dur a terme la moció; manifesta la seva conformitat 
perquè aquesta moció no es dugui a terme en el cas que aquestes despeses siguin més 
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elevades que la quantitat a rescatar. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat. 
 
Instar l’Equip de Govern a reclamar a les empreses proveïdores la quantitat abonada en 
concepte de l’impost (“compensació equitativa”) establert en l’article 25 de la TRLPI 
(conegut popularment com a “cànon digital” o “cànon de la SGAE”) pels suports i 
unitats de còpia adquirits d’ençà que aquest impost es ve carregant sobre el preu dels 
productes arribant, si n’és el cas, a la demanda per la via judicial (“cobrament de 
l’indegut”, STS de 30 de desembre de 1998). 
 

8. Aprovació, si s’escau, de la moció presentada per Els Verds-Esquerra d’Artà, 
sobre instar la presidenta de la Comissió Insular d’Ordenació del Territori, 
Urbanisme i Patrimoni Històric, Maria Lluïsa Dubon Petrus, a resoldre 
l’adaptació de les NS d’Artà al PTM i l’aprovació de les NS d’Artà, amb la urgent 
resolució del punt que es va deixar en suspens, relatiu al sector Molí d’en Regalat 
del nucli de la Colònia de Sant Pere 
 
El portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, llegeix la proposta que, copiada 
literalment, diu: 

<<EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 
Atès que a Artà s’han fet importants esforços tècnics i polítics aquesta legislatura per tal 
d’adaptar al Pla territorial de Mallorca les Normes subsidiàries (NS) i aprovar-les 
definitivament. 
 
Atès que les NS varen entrar en vigor ja fa gairebé mig any, amb la seva publicació al 
BOIB dia 17 de juny. 
 
Atès que la Comissió Insular d’Ordenació del Territori, Urbanisme i Patrimoni Històric, 
va decidir, a la sessió de 28 de maig, procedir a l’esmentada aprovació definitiva i 
adaptació al PTM, deixant en suspens només un punt, el relatiu al sector Molí d’en 
Regalat del nucli de la Colònia de Sant Pere, i que aquesta suspensió es vinculava a la 
sol·licitud d’un informe al Ministeri de Medi Ambient, Rural i Marí, pels dubtes que 
presentava la delimitació del marge de servitud de protecció del domini públic 
maritimoterrestre (DPMT). 
 
Atès que l’informe sol·licitat al Ministeri va ser traslladat al Consell de Mallorca 
ràpidament, dia 25 d’agost de 2010. 
 
Atès que, com procedeix en aquests casos, la presidenta de la Comissió Insular 
d’Ordenació del Territori, Urbanisme i Patrimoni Històric, va iniciar un tràmit 
d’audiència amb aquest Ajuntament dia 2 de setembre, tràmit que es va resoldre amb 
rapidesa per aquest Ajuntament amb l’aprovació, a la sessió ordinària del Ple del mateix 
mes de setembre (28-09-2010), de la proposta de l’Equip de Govern municipal. 
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Atès que, entre la tramesa d’aquella proposta del Ple d’aquest Ajuntament i el dia 
d’avui, s’han fet, com a mínim, ja dues sessions de la Ponència Tècnica d’aquella 
Comissió insular, sense que s’hi hagi tractat aquest punt. 
 
Atès que totes les forces polítiques amb representació en aquesta corporació —encara 
que per motius diferents i, fins i tot, antagònics— estan interessades en la resolució 
d’aquest punt que resta en suspens fa ja mig any. 
 
Per tot això, es proposa al Ple que adopti els següent 
 
ACORD 
 
Instar la presidenta de la Comissió Insular d’Ordenació del Territori, Urbanisme i 
Patrimoni Històric, Maria Lluïsa Dubon Petrus, a resoldre l’adaptació de les NS d’Artà 
al PTM i l’aprovació de les NS d’Artà, amb la urgent resolució del punt que es va 
deixar en suspens, relatiu al sector Molí d’en Regalat del nucli de la Colònia de Sant 
Pere.>> 
 
El batle diu que veu que l’única cosa que preocupa és el tema del Molí d’en Regalat. 
Diu que votaran en contra de la moció; exposa que, en relació al tercer apartat de 
l’exposició de motius, no només s’ha deixat en suspens un punt, ja que hi ha una sèrie 
de prescripcions que s’han de complimentar. Opina que s’ha de deixar que la Comissió 
faci la seva feina amb tranquil·litat, quan l’Ajuntament està treballant en donar 
compliment a les prescripcions. 
 
La portaveu d’UIA, Sra. Tous, diu que està a favor de la moció. 

El portaveu del PP, Sr. Carrió, diu que s’abstendran en la votació. 
 
A continuació, se sotmet a votació la moció presentada per EV-Esquerra d’Artà, la qual, 
per 3 vots a favor (EV-Esquerra d’Artà i UIA), 7 vots en contra (UM i PSOE) i 2 
abstencions (PP), no resulta aprovada per manca de quòrum en la votació. 
 
 
A continuació, el batle diu que s’ha de votar la inclusió d’un punt en l’ordre del dia, i 
que s’ha de debatre, si n’és el cas. 
 
P1. Aprovació, si s’escau, de la proposta de modificació del primer període de 
cobrament 
 
Els reunits, per unanimitat, ratifiquen la urgència i la inclusió d’aquest punt en l’ordre 
del dia de la sessió. 
 
La regidora d’Hisenda, Sanitat i Serveis Socials, Sra. Servera, explica que el primer 
període de cobrament voluntari és del 15 d’abril al 15 de juny; i diu que es refereix als 
impost i taxes següents: impost sobre vehicles de tracció mecànica; impost sobre 
despeses sumptuàries; taxa del Cementeri Municipal; taxa sobre entrada de vehicles i 
reserva d’aparcaments; taxa per recollida, transferència, transport i tractament dels 
residus sòlids urbans; taxa per llicències d’autotaxi i d’altres vehicles de lloguer; i taxa 
per l’aprofitament de terrenys de domini públic amb caixers automàtics amb accés 
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directe des de la via pública. 
 
La regidora esmentada diu que el període que es proposa és de l’1 de març al 30 d’abril, 
i que els motius són els següents: 
 
- Que els possibles fraccionaments dels residus sòlids es paguin dins el mateix exercici. 
- Poder gestionar millor els ingressos dels domiciliats. 
- Poder comptabilitzar els ingressos bimensualment. 
- Poder trametre a la Prefectura de Trànsit el suport informàtic que se’ns exigeix a partir 
d’aquest any, totalment actualitzat, sense perdre l’ingrés dels vehicles que es donin de 
baixa durant el primer trimestre. 
 
Tots els portaveus municipals donen la seva conformitat a la proposta. 
 
Els reunits acorden, per unanimitat: 
 
1. Aprovar la proposta de modificació del primer període de cobrament: de l’1 de març 
al 30 d’abril. 
 
2. Trametre aquest acord a la Tresoreria Municipal. 
 
 
9.  Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i 
octubre de 2010 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de setembre i 
octubre de 2010. 
 
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
Abans d’iniciar el punt referent als precs i preguntes, el Sr. Batle diu que vol llegir un 
escrit de rebuig contra el portaveu d’EV-Esquerra d’Artà què, copiat literalment, diu: 
 
<<Arribats a aquest punt, crec que és la meva obligació com a batle d’Artà posar en 
coneixement de tot el consistori i de tots els ciutadans i ciutadanes d’Artà i de la 
Colònia de Sant Pere una sèrie d’actuacions del regidor del grup Els Verds-Esquerra, 
Guillem Caldentey. 
 
En primer lloc, vull fer constar que és una situació a la qual no m’agrada haver d’arribar 
i que he retardat tot el que he pogut per si es podia redreçar, però tant jo com l’Equip de 
Govern consideram que aquest regidor ha sobrepassat els límits que li corresponen com 
a servidor públic i està convertint la seva actuació en una persecució política que no 
podem consentir. 
 
Per això enumeraré 4 situacions que per a nosaltres són molt greus: 
 
1. En els anys que duc en política no havia vist mai cap regidor que lluiti per a què 
posin sancions al seu ajuntament; idò bé, encara que no discutim que és del tot legal, 
consideram poc ètic que el senyor Caldentey hagi denunciat l’Ajuntament d’Artà davant  
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la Conselleria de Medi Ambient, aconseguint que s’iniciï un expedient contra 
l’Ajuntament per no tenir un lloc adequat per al dipòsit de cotxes en desús, quan el 
senyor Caldentey és perfectament conscient de la situació i de les dificultats que té i ha 
tingut l’Ajuntament per resoldre aquest problema i sabent que la majoria de pobles de 
Mallorca estan en la nostra situació. 
 
Però, si això ja no ho consideram ètic, encara a la darrera comissió informativa ens 
passa, tot orgullós, un escrit que ha remés altre cop a la Conselleria per evitar que 
aquesta estimi les al·legacions presentades a l’expedient, és a dir, posa tot l’entestament 
i voluntat en què el poble d’Artà sigui sancionat econòmicament perquè no es fan les 
passes que ell considera necessàries, fa la feina bruta a la Conselleria per tal que aquesta 
sanció es faci efectiva, sanció que, arribar el cas, no és contra l’Equip de Govern, és 
contra tot el poble. 
 
Jo, sincerament, només conec un tipus de persona que pedregui les seves pròpies 
teulades. Ja sabeu a qui em referesc. 
 
2. Urbanisme a la carta. De tots és sabut la constant dedicació del Sr. Caldentey en 
demostrar que jo, com a batle d’Artà, faig urbanisme a la carta a favor de determinades 
persones i que està obsessionat en denunciar-me per prevaricació. Idò bé, jo vull 
denunciar que la situació és del tot a l’inrevés; el regidor Guillem Caldentey persegueix, 
personalment, persones per la seva ideologia política; el senyor Caldentey no denuncia 
tot el que sap; el senyor Caldentey prevarica, l’acús de prevaricar, ja que no denuncia 
fets del tot coneguts per ell, greus fets urbanístics en sol rústic, propietat de familiars 
directes, habitatges que ell coneix perfectament i que no denuncia, tot i que jo a un 
plenari li vaig demanar expressament si coneixia d’alguna infracció en aquestes 
parcel·les, contestant que no en tenia constància.  
 
Mentida, perquè avui dia, i a causa de denúncies de veïns d’Artà, hem descobert 
aquestes greus infraccions urbanístiques, conegudes personalment per aquest regidor, 
qui no ha volgut denunciar. 
 
En canvi, no ha tengut cap problema en denunciar, fotografiar algunes altres 
infraccions, i jo diria que quasi bé assetjar, mitjançant denúncies a determinades 
persones del poble, només pel fet de pensar que són gent propera al batle, o a un o altre 
de l’Equip de Govern. 
 
Això, sota el meu punt de vista, no és una actitud admissible en un regidor d’aquest 
ajuntament. 
 
3. Contractació de personal. El senyor Caldentey, en l’ús correcte de les seves 
atribucions com a regidor, ha estat constantment fiscalitzant i criticant els processos 
selectius de personal que hem duit a terme aquesta legislatura. Idò bé, la nostra sorpresa 
ha estat majúscula quan ens hem assabentat de la problemàtica que ha sorgit a 
l’Ajuntament de Son Servera en relació a la plaça de bibliotecari, plaça que en 
l’actualitat ocupa el senyor Caldentey. 
 
Hem tengut accés a l’acta del plenari de dia 17 de juny de 2010 de l’Ajuntament de Son 
Servera, dia que es va presentar una moció amb el següent enunciat, transcrit 
literalment: 
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“Josep Barrientos Ruiz, en representació del grup municipal socialista de Son Servera, 
 
Exposa: Vist que aquest grup municipal socialista s’ha assabentat de possibles 
irregularitats amb les valoracions de llocs de feina, concretament amb la del bibliotecari 
de Son Servera, en la qual els tècnics de la valoració li adjudicaren inicialment una 
puntuació que no coincidia amb l’adjudicació de punts realitzada per part de l’ex 
regidora de Personal Conxi Penya”; 
 
I segueix l’acta: “intervé José Barrientos, dient que volen que s’aclareixin aquestes 
qüestions, ja que ens ha cridat l’atenció que aquesta regidora, davant les reclamacions 
… en el cas del bibliotecari, s’hagi passat d’una proposta de 500 punts a 700 punts. 
També, manifesta, que sap que hi va haver al·legacions i no hem trobat res de tot això. 
diu que “pensam que aquestes coincidències i les diferències de puntuació que 
recomanava la revisió i el resultat final ens fa sospitar”, és a dir, en el Ple de Son 
Servera s’acusa de tràfic d’influències a la senyora Penya i al senyor Caldentey, fet que 
comporta que el senyor Caldentey obtengués via reclamació una puntuació més elevada 
que la que li van concedir en un primer moment; això fa que, des del dia d’aprovació de 
la relació de llocs de feina de l’Ajuntament de Son Servera a l’abril de 2008, el senyor 
Caldentey està cobrant una quantitat de doblers públics superior a la que pareix que li 
correspondria. 
 
Encara que a dia d’avui s’està investigant el cas a Son Servera i sabem que en el darrer 
plenari, a preguntes del Partit Popular, es va acordar intentar accelerar aquestes 
investigacions, crec que una persona que ostenta un càrrec públic de regidor, que a més 
viu d’un sou públic i que alça la bandera anticorrupció, el sol fet de que es posi en dubte 
la legalitat del procediment hauria d’haver ocasionat, per part del senyor Caldentey, la 
petició de suspensió d’aquest complement fins que s’hagin aclarit les sospites, perquè, 
si no, perd tota credibilitat el seu discurs polític, ja que no vol deixar menjar ningú 
mentre ell no s’atura d’engreixar. En castellà, “dame pan y dime tonto”. 
 
4. Ús de la informació que obté com a regidor. Per a nosaltres, aquest és el punt més 
delicat d’aquest manifest, ja que hem pogut constatar davant notari l’incompliment de la 
Llei de protecció de dades, en relació a ciutadans i empreses d’Artà, ja que en el seu 
afany acusatori el senyor Caldentey està fent públiques, mitjançant Internet, dades 
personals, telèfons, números de comptes corrents, expedients urbanístics complets fets 
pels tècnics municipals, informes complets de la Policia Local amb dades personals de 
ciutadans i altra informació a la qual ell pot tenir i té accés com a regidor de 
l’Ajuntament i de la qual és responsable per l’ús que en faci.  
 
Tot d’una que ens hem assabentat d’aquesta situació hem fet les consultes pertinents i 
hem decidit posar una denúncia davant la Guàrdia Civil, per a la seva remissió al jutjat 
competent, per tal que s’aclareixi aquesta situació. Al mateix temps, hem assabentat als 
afectats, els quals estan estudiant posar querelles penals contra el senyor Caldentey per 
aquests fets. 
 
Per part de l’Equip de Govern, i mentre no s’aclareixin els fets, hem decidit, com a 
mesura de protesta, que no contestarem cap pregunta de Els Verds-Esquerra als plenaris 
mentre les faci el senyor Caldentey i que no es facilitarà cap tipus d’informació a aquest 
grup polític mentre el senyor Caldentey sigui el seu representant. 
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També traslladarem les nostres queixes i comunicarem els fets als partits d’Esquerra i 
de Els Verds, perquè siguin conscients del representant que tenen a Artà. 
 
Per tots aquests motius, demanam la dimissió immediata, com a regidor d’aquest 
ajuntament, del senyor Guillem Caldentey, una persona que creim que no té ni els 
valors ni la dignitat suficient per ocupar una cadira del Ple d’aquest ajuntament.>> 
 
Seguidament, el portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, diu al batle que no 
prevarica qui vol, sinó qui pot, i li diu que les competències en matèria d’Urbanisme les 
té el batle. En relació a les denúncies a la Conselleria de Medi Ambient, li diu que no li 
doni la culpa al missatger, ja que el batle ha tingut 3 anys per solucionar aquest tema i 
no ha fet res. 
 
A continuació, el portaveu d’EV-Esquerra d’Artà, Sr. Caldentey, abandona la sessió. 
 
 
10. Precs i preguntes 
 
Seguidament, s’informa que els grups municipals UIA i PP han presentat escrits de 
precs i preguntes, els quals es llegeixen a continuació. 
 
PRECS I PREGUNTES FORMULATS PER UIA 
 
PRECS 
 
1. Demanam a l’Equip de Govern que senyalitzi el Cementiri d’Artà. Hi ha molta de 
gent de fora poble que ve al tanatori i costa de trobar. 

 
Resposta: D’acord. 

 
2. Demanam a l’Equip de Govern que retiri els contenidors de la ronda de les dues 
carreteres perquè, a qualsevol hora del dia, són plens, amb la mala imatge que això 
suposa per a un municipi que pretén fer una aposta decidida pel turisme. 

 
Resposta: Ho estam intentant. 

 
3. Demanam al batle que delegui en un dels regidors de la corporació l’àrea de Medi 
Ambient, tan deixada de la mà de Déu.  

 
Resposta: Tot  d’una que puguem. 

 
4. Demanam a l’Equip de Govern que dediqui més esforços al manteniment de Na 
Caragol. Amb el manteniment adient s’haguessin pogut evitar alguns accidents que han 
succeït aquests darrers dies. 

 
Resposta: No havia passat mai. No s’han d’exagerar les coses. 
 
PREGUNTES 
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1. Educació  
 
1.1. El consistori artanenc va licitar les obres de la nova escoleta de 0-6 anys. Ara la 
curolla és cercar-li un nom; però, com és que l’Ajuntament no va posar, al plec de 
clàusules, que un tècnic propi fes un seguiment d’aquesta obres que licitava? 

 
Resposta: El tècnic responsable, director de l’obra, és Alberto Sánchez, director del 
projecte del nou edifici encarregat per l’Ibisec. D’altra banda, altres tècnics de l’Ibisec, 
Carolina Moraleda i José Penades, n’han fet el seguiment. També s’han mantingut 
reunions a Artà amb Alberto Sánchez i a la seu de l’Ibisec amb tècnics de l’Ajuntament 
per parlar de les millores que volia l’Ajuntament. 

 
1.2. A l’hora de la valoració, els tècnics municipals sí que tingueren en compte les 
millores per valor de 208.000 euros que presentava l’empresa concessionària. Segons 
ens comenten, el canvi de normativa d’aires condicionats l’any 2007 ha engolit bona 
part d’aquestes millores. En què s’han materialitzat aquests 208.000 euros? 

 
Resposta: Tot i que ho hem demanat, l’Ibisec encara no ens ha donat les xifres exactes. 

 
1.3. Per què el tècnic municipal no va veure que hi havia un desfasament de normativa 
d’aires condicionats? 

 
Resposta: Perquè ningú de l’Ibisec ni tampoc el director de l’obra van consultar 
l’Ajuntament la qüestió referida al sistema d’aire condicionat; quan l’habitual és que, 
quan es donen circumstàncies com aquestes, la Conselleria opti per fer un modificat del 
projecte, cosa que hauria de proposar l’Ibisec i en cap moment es va fer. 

 
1.4. Hi està d’acord l’Equip de Govern en què els més de 120.000 euros hagin 
desaparegut en solucionar el tema d’aires condicionats? 

 
Resposta: No hi està d’acord i així ho ha posat de manifest al gerent de l’Ibisec i a la 
directora general de Planificació i Centres. 

 
1.5. Quan la regidora va anar a visitar les obres, el director d’obra li va haver de fer 
notar que les portes no eren les que volien des dels serveis tècnics municipals així com 
altres detalls. Que faltaven, en definitiva, millores. Ens pot relacionar quines eren 
aquestes millores que afectaven tota l’escoleta? 

 
Resposta: Per cert, eren unes portes que havien de posar inicialment, perquè les portes 
que han estat posades eren les que volien i no tenim cap queixa d’aquestes. Les altres 
millores demanades que faltaven a l’escoleta són: en aquest punt et diré les que no es 
poden fer, perquè després hi ha una pregunta que em demanes les d’ara: 
 
- Vidrieres interiors baixes entre les aules i l’espai central per visualitzar els infants. 
- Vidrieres interiors entre les aules i els banys per controlar els infants quan són al bany. 
- Col·locar linòleum en els sòcols interiors d’aula i a l’espai central a 1 m d’altura i llum 
indirecte a les aules. 

 
1.6. Quines iniciatives durà a terme l’Equip de Govern per tal de recuperar alguns dels 
doblers d’aquestes millores? 
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Resposta: L’Ajuntament, tot d’una que es va assabentar del que passava, va demanar i 
va mantenir una reunió amb el gerent de l’Ibisec per tal de mostrar la disconformitat de 
l’Ajuntament amb el tema i insistir en demanar les millores que tenia presentades. El 
gerent ens ha informat que faria el possible per solucionar el tema i encarregaria als seus 
tècnics fer una valoració econòmica dels costos de les millores que demanava 
l’Ajuntament. 

 
1.7. Quines són les millores que ha proposat l’Ajuntament per als 80.000 euros que són 
de part municipal? 

 
Resposta: A part de les altres que t’he dit que ja no es poden fer perquè les obres estan 
molt avançades: 
 
- A les instal·lacions de les aules 1-2 i 2-3 les instal·lacions són vistes i consideram que 
són antiestètiques; demanam que es cobreixin amb aïllant.  
- Col·locar armaris als espais ubicats darrere les portes corredisses de totes les aules. 
- Col·locar portes d’armaris a tots aquells racons buits ubicats devora de les portes 
interiors; aquests espais buits poden suposar un risc. 

 
2. Interior 
 
2.1. S’ha demanat l’ampliació de l’informe al Consell Consultiu que dimanava de la 
Sentència 112/09 del Jutjat Contenciós Administratiu número 1? 

 
Resposta: No. 

 
2.2. Per què no s’ha fet? 

 
Resposta: Per manca de temps. 

 
2.3. Ja s’ha realitzat l’acte de conciliació abans de la querella per injúries i calúmnies 
que pretenen interposar el batle i la tinenta de batle? 

 
Resposta: No. 

 
2.4. Han pensat seriosament tant el batle com la tinenta de batle abandonar aquesta via 
contenciosa, extrem que milloraria la percepció que d’ells tenen els ciutadans? 

 
Resposta: No, aniran fins a les darreres conseqüències. 

 
2.5. Quines millores s’han duit a terme als parcs infantils? 

 
Resposta: Tasques de manteniment. 

 
2.6. Quines iniciatives s’han posat en marxa dins la Policia Local? 

 
Resposta: Es va aprovar el nou organigrama de la Policia Local. 

 
2.7. Quin és el nou organigrama de la Policia Local? 
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Resposta: L’aprovat pel darrer Ple. 

 
2.8. Han fet les gestions pertinent per tal de poder cobrar les multes de circulació a 
ciutadans no empadronats al municipi d’Artà? 

 
Resposta: S’hi està fent feina. 

 
3. Pla turístic 
 
3.1. La compra de quantes càmeres fotogràfiques s’ha finançat mitjançant el Pla 
turístic? 

 
Resposta: Dues. 

 
3.2. Quin ús se’ls dóna? 

 
Resposta: Una s’utilitza per a l’ús intern i l’altra es va donar en qualitat de primer premi 
en la categoria local de la Marató Fotogràfica del Parc Natural de Llevant. 

 
3.3. Aquests regidors vàrem demanar una memòria de les activitats de l’empresa 
Galmés Riera. Per què no se’ns ha lliurat la informació? 

 
Resposta: Per manca de temps. 

 
3.4. L’Ajuntament va finançar unes obres amb el Pla E per tal de fer itineraris amb 
bicicleta pel poble. En un primer moment ens varen inundar el poble d’estacionaments 
de bicicletes per després veure com desapareixien misteriosament aquests aparells 
metàl·lics. On són aquests estacionaments? 

 
Resposta: Els té la Brigada d’Obres pendent de la seva instal·lació definitiva. 

 
3.5. Per què es va decidir fer aquesta actuació no prevista en el projecte aprovat pel Pla 
E? 

 
Resposta: Estava prevista. 

 
3.6. Canviaran la senyalística dels itineraris per ser tan poc entenedora? 

 
Resposta: Sí, en poder. 

 
3.7. Quina ha estat la despesa total d’Artapa? 

 
Resposta: 10.000 �. 

 
3.8. Quina ha estat la despesa total de la mostra d’automòbils i motos? 

 
Resposta: Encara no està tancat l’expedient. 

 
4. Urbanisme 
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4.1. Quan es podran dedicar els tècnics a estudiar el tema de la recepció de la 
urbanització de Montferrutx? 

 
Resposta: S’està fent. 

 
4.2. Quan durà a aprovació definitiva l’Inventari de camins del municipi d’Artà? 
 
Resposta: Quan puguem. 

 
5. Hisenda 
 
5.1. Ens poden fer arribar una relació detallada de les factures pendents de pagar als 
creditors a data 30 d’octubre on consti el nom de l’empresa, l’import i la data de la 
factura? 

 
Resposta: L’estan preparant. 

 
5.2. Ens poden fer arribar una relació de les despeses aprovades, a data d’avui, de la 
partida funcional 4322, Pla turístic, del pressupost de 2010, acompanyades de la 
memòria justificativa? 

 
Resposta: L’estan preparant. 

 
5.3. Ens poden fer arribar la còpia de la certificació emesa pel servei de Intervenció on 
consti la relació dels deutes que es varen cancel·lar amb l’operació d’endeutament 
concertada al juny de 2009 a l’empara del RDL 5//2009, de 25 d’abril. 

 
Resposta: Se’ls lliurarà el llistat. 

 
5.4. Quan ha acabat el període voluntari de recaptació de l’IBI? 

 
Resposta: El 15 de novembre. 

 
5.5. Quines previsions tenia l’Equip de Govern de recaptació? 

 
Resposta: 3.340.000 � referent a l’IBI rústic i urbà. 

 
5.6. Quina ha estat la recaptació? 

 
Resposta: No es poden donar aquestes dades fins al mes de gener. 
 
6. Cultura 

 
6.1. Quan es reunirà el Consell Editorial? 

 
Resposta: El mes pròxim. 

 
7. Festes 
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7.1. Ens poden avançar el programa de festes de Nadal? 
 

Resposta: Els ho han passat per correu electrònic. 
 

8. Solidaritat i cooperació 
 
8.1. Quina quantitat va pagar l’Ajuntament d’Artà al Fons Mallorquí de Solidaritat i de 
Cooperació durant el 2010? 

 
Resposta: Cap. 

 
8.2. A quines anualitats corresponia? 

 
Resposta: A cap. 

 
8.3. Quina és la quantitat pressupostada al 2010 a la partida del Fons? 

 
Resposta: 72.471 �. 

 
8.4. Quin és el deute que manté l’Ajuntament amb el Fons Mallorquí de Solidaritat i de 
Cooperació? 

 
Resposta: El de 2009 i 2010. 

 
A continuació, la portaveu d’UIA, Sra. Tous, llegeix un prec que formula oralment, el 
qual, copiat literalment, diu: 

<<El passat dimecres dia 17, el batle, Rafael Gili, i la tinenta de batle, Maria Francesca 
Servera, convocaren una roda de premsa per presentar una sentència milionària i “justa” 
contra l’Ajuntament d’Artà. Allò que tots dos volgueren remarcar era que els únics 
culpables d’aquest daltabaix érem —som— els Independents d’Artà. 
 
Ara, després d’analitzar una informació que se’ns ha amagat des la interposició del litigi 
(durant l’any 2005), és l’hora de fer alguns aclariments: 
 
1. Dia 25 d’abril de 1995 se signa el conveni (aprovat, per unanimitat, al si de la 
corporació municipal) entre l’Ajuntament d’Artà i la Sra. Juana Ana Torres Mascaró, el 
Sr. Miguel i la Sra. Isabel Sansó Torres per a la cessió de terreny per a la construcció 
d’una pista poliesportiva municipal a la Colònia de Sant Pere. Aquest conveni té raó de 
ser perquè, des del Consell, s’havia insistit l’Ajuntament que hi havia la possibilitat de 
fer infraestructures esportives finançades pel Pla d’obres i serveis. A causa de la 
demanda històrica d’una pista poliesportiva a la Colònia, es va negociar per aconseguir 
uns terrenys. Es va fer amb un conveni urbanístic, mitjançant el qual uns propietaris 
cedien uns terrenys a canvi que es requalifiquessin uns altres terrenys. 
 
2. La clàusula 1 del conveni preveu “que l’Ajuntament d’Artà aprovarà inicialment la 
classificació de la part de la finca de la Sra. Juana Ana Torres Mascaró, el Sr. Miguel i 
la Sra. Isabel Sansó Torres, d’uns 10.065 metres quadrats (...) en una modificació de les 
NS d’Artà actualment en tramitació, abans del 30 d’abril de 1995, i que posteriorment 
tramitarà davant la Comissió Insular d’Urbanisme per a la seva aprovació definitiva”.  
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3. La clàusula 3.c) de l’esmentat conveni és la que exposa que “en el cas que per motius 
aliens a la voluntat municipal la classificació dels esmentats terrenys com UE 5 fos 
denegada pels organismes pertinents, l’Ajuntament d'Artà estaria obligat a sufragar els 
costos dels terrenys d’acord amb el valor cadastral vigent en el seu moment, pagament 
que haurà de fer efectiu tot just sigui aprovat el primer pressupost posterior a la data de 
la denegació de les Normes subsidiàries”. 
 
4. L’Ajuntament d’aleshores és cert que modificava les normes subsidiàries. De fet, així 
com recull la sentència, l’Ajuntament va procedir a l’aprovació inicial de la modificació 
de les normes subsidiàries de 1992, el 20 d’abril de 1995, coincidint amb la signatura 
del conveni. De tota manera, la Comissió Insular d’Urbanisme, el 1998, va aprovar 
definitivament aquesta modificació de les normes, “sense que consti acreditat 
s’incorporàs a l’esmentada revisió el contingut del conveni de 1995”, assenyala la 
sentència. És cert que, en converses prèvies amb els tècnics del Consell, aquests 
desaconsellaren incloure el conveni en una modificació de normes i assenyalaren que es 
procedís a la revisió d’aquestes per incorporar els termes del conveni i d’altres 
actualitzacions. 
 
5. Tot i l’aparició de normativa supramunicipal com les directrius d’ordenació territorial 
(DOT), a l’aprovació inicial de la revisió de les normes subsidiàries de 2001 (quan els 
Independents érem al capdavant del Govern municipal) apareixen recollides totes les 
clàusules del conveni en allò que havia de ser la unitat d’execució 5 de la Colònia de 
Sant Pere.  
 
6. És cert que, durant l’any 2000, la família Sansó Torres s’adreça per escrit a 
l’Ajuntament per demanar-li 94.673.891 pessetes, perquè no s’havia tramitat el conveni. 
L’Ajuntament sí contesta, al contrari d’allò que s’ha dit, dient que es procedia a tramitar 
la revisió de les normes subsidiàries. 
 
7. Després de l’aprovació inicial de la modificació de les normes subsidiàries s’aprova 
el PORN, el Pla d’ordenació de recursos naturals de la península de Llevant i hi ha una 
nova aprovació el 2003 de les normes subsidiàries, adaptant-se a aquesta normativa 
supramunicipal tot incloent la unitat d’execució 5 de la Colònia de Sant Pere. 
 
8. A finals de 2004 (essent batle el senyor Rafel Gili) s’aprova definitivament el Pla 
territorial de Mallorca, que no permet aquesta classificació dels terrenys objecte del 
conveni. Aleshores, és durant el 2005 quan la família Sansó Torres interposa el litigi 
contenciós administratiu.  
 
9. A la Comissió Informativa de dimecres dia 24 de novembre se’ns diu, en boca de la 
tinenta de batle Maria Francesca Servera, que la sentència, a més de no ser justa, és 
duríssima contra l’Ajuntament. Que l’Ajuntament interposarà un recurs contra aquesta 
decisió judicial, que fa que el Consistori hagi de pagar 2.000.000 d’euros per uns 
terrenys de 1.800 metres quadrats. Que l’advocat de l’Ajuntament anava tranquil amb la 
clàusula 3.c) del conveni. Que la sentència és errònia en qualificar, a dia d’avui, els 
terrenys com a rústics, essent com són, amb l’aprovació definitiva de les normes el 
2010, urbanitzables. 
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Des dels Independents d’Artà ens sentim coresponsables dels fets, en tant que som i 
hem estat membres de la corporació municipal i que l’hem encapçalada durant molts 
d’anys. Consideram adient, també, que aquestes persones que han vist perjudicats els 
seus requeriments han de tenir una compensació per part de l’Ajuntament, però no tan 
desorbitada com la que pretén el jutge. De tota manera, demanam al batle, senyor Rafel 
Gili, i a la tinenta de batle, Maria Francesca Servera: 

1. que si no deixen de fer declaracions incendiàries;  
2. que si no defensen l’interès públic (perquè, més que l’interès públic sembla que 

defensin uns particulars molt concrets);  
3. que si no deixen d’amagar la seva pròpia incapacitat per gestionar l’Ajuntament 

donant la culpa a altres;  
 
Que presentin la seva dimissió. 
 
D’altra banda, exigim que se’ns mantingui informats de totes les passes que es donen o 
es pensen donar en referència a aquest contenciós.>> 
 
El Sr. Batle diu que, des que ell està a l’Ajuntament, ha intentat defensar els interessos 
del poble. Explica que l’any 1995 els terrenys tenien la qualificació d’urbanitzables amb 
ús residencial. Després, sense més ni menys, intenten requalificar-los com a sòl urbà. 
Després apareixen una altra vegada com a urbanitzables. A continuació, les DOT 
desclassifiquen els terrenys urbanitzables sense pla parcial aprovat. Opina que els 
Independents no varen complir el conveni signat.  
 
La tinenta de batle, Sra. Servera, diu que, més que un prec presentat per UIA, pareix una 
justificació. Explica que, si a la Comissió Informativa es va tractar aquest tema, era 
perquè ella ho va dir; els va donar una explicació damunt el tema. Va explicar, a la 
Comissió Informativa, els motius que els varen donar els seus advocats i els tècnics del 
Consell de Mallorca sobre el perquè varen perdre el recurs. L’errada, segons la tinenta 
de batle, va ser que ells varen arribar fins a allà on es podia en aquest moment; els 
Independents no varen fer el que en aquells moments es podia fer. 

 
 
PREGUNTES FORMULADES PEL PP 
 
PREGUNTES 
 
1. Quines són les darreres actuacions de l’Equip de Govern i en quin estat es troben les 
recepcions de les urbanitzacions de Betlem, San Pedro i s’Estanyol? 

 
Resposta: Es donen llicències. 

 
2. Qui és l’estat de les obres del Club de la Tercera Edat de la Colònia de Sant Pere? Ja 
les han començat? 

 
Resposta: No, ara comencen a fer el projecte. 

 
3. Ha fet alguna aportació l’Ajuntament d’Artà a alguna associació de víctimes de 
violència de gènere a l’any 2010? Si és que sí, quines quantitats i a quines associacions? 
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Resposta: Sí, 6.938,04 �, per aplicació del conveni entre l’Institut Balear de la Dona i 
els ajuntaments de la comarca per finançar la gestió i la funcionalitat d’una casa 
d’acollida a la comarca de Llevant. 
 
 
Acords 
 
1. Aprovar, per unanimitat, essent tretze el nombre legal de membres del consistori i 
dotze els assistents, les actes de les sessions dels dies 25 de maig, 15 de juny i 29 de 
juny de 2010. 
 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Condemnar el brutal atac de l’exèrcit i la policia marroquins als campaments de 
protesta alçats pels sahrauís al costat de la ciutat de Al-Aaiun. 
2.2. Instar al Govern espanyol, la Unió Europea i les Nacions Unides a emprendre 
mesures efectives adreçades a la protecció dels drets humans al Sàhara Occidental. 
2.3. Reiterar la necessitat d’una sortida al conflicte que sigui justa, pacífica i respectuosa 
amb la legalitat internacional i amb el dret d’autodeterminació del poble sahrauí. 
 
3. Acordar, per unanimitat: 
3.1. Instar el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears a promoure, a través 
dels mitjans públics de comunicació, programes específics de sensibilització de la 
societat contra la violència de gènere a fi de contribuir de manera decisiva a la 
eradicació d’aquesta terrible xacra. 
3.2. Instar el Govern de l’Estat i el Govern de les Illes Balears a realitzar un estudi 
sociocriminològic sobre la violència de gènere amb l’objectiu de posar de manifest la 
realitat existent sobre aquesta terrible problemàtica, prova de la realitat existent a la 
nostra societat. 
3.3. Instar el Consell de Mallorca i el Govern de les Illes Balears a complir els acords 
que, sobre protecció de menors exposats a l’entorn de violència de gènere, foren 
assumits per les comunitats autònomes en la reunió del Consell Sectorial d’Igualtat dut 
a terme l’abril d’aquest any 2010, amb la posada en marxa del sistema de protecció 
especialitzada de menors i d’elaboració del Protocol d’atenció als mateixos. 
3.4. Instar el Govern de les Illes Balears a aconseguir una major formació especialitzada 
i una major implicació de totes les forces de seguretat de la nostra comunitat autònoma 
en la protecció de les víctimes de violència de gènere. 
 
4. Acordar, per unanimitat, donar-se per assabentats de l’acord adoptat per la Junta de 
Govern Local de 25 d’octubre de 2010, respecte del contracte de confirmació de 
pagaments (confirming). 
 
5. Acordar, per unanimitat: 
5.1. Aprovar l’expedient de contractació que ha de regir el procediment obert per 
adjudicar el contracte de gestió de servei públic, modalitat de concessió amb realització 
d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà. 
5.2. Aprovar l’avantprojecte de la construcció del centre esportiu es Pujols i ordenar la 
seva publicació en el BOIB, segons el que estableix l’article 113.3 de la Llei 30/2007, 
de contractes del sector públic. 
5.3. Aprovar l’estudi de viabilitat del centre esportiu es Pujols i ordenar la seva 
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publicació en el BOIB, segons el que estableix l’article 112.3 de la Llei 30/2007, de 
contractes del sector públic. 
5.4. Aprovar el Plec de clàusules administratives particulars que han de regir el 
contracte de gestió del servei públic, modalitat de concessió per procediment obert, 
oferta econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, amb realització 
d’obra prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà. 
5.5. Aprovar el Plec de prescripcions tècniques particulars que han de regir el contracte 
de gestió del servei públic, modalitat de concessió per procediment obert, oferta 
econòmicament més avantatjosa, diversos criteris d’adjudicació, amb realització d’obra 
prèvia i dotació d’equipament, del centre esportiu es Pujols d’Artà. 
5.6. Publicar en el BOIB i en el Perfil del Contractant l’anunci de licitació, perquè 
durant el termini d’1 mes es puguin presentar les proposicions que s’estimin pertinents. 
5.7. Publicar la composició de la Mesa de contractació en el Perfil del Contractant, amb 
una antelació mínima de set dies pel que fa a la reunió que s’hagi de fer per a la 
qualificació de la documentació establerta en l’article 130.1 de la Llei de contractes del 
sector públic. 
 
7. Acordar, per unanimitat, instar l’Equip de Govern a reclamar a les empreses 
proveïdores la quantitat abonada en concepte de l’impost (“compensació equitativa”) 
establert en l’article 25 de la TRLPI (conegut popularment com a “cànon digital” o 
“cànon de la SGAE”) pels suports i unitats de còpia adquirits d’ençà que aquest impost 
es ve carregant sobre el preu dels productes arribant, si n’és el cas, a la demanda per la 
via judicial (“cobrament de l’indegut”, STS de 30 de desembre de 1998). 
 
P1. Acordar: 
1. Ratificar, per unanimitat, la urgència i la inclusió d’aquest punt en l’ordre del dia de 
la sessió. 
2. Acordar, per unanimitat: 
2.1. Aprovar la proposta de modificació del primer període de cobrament: de l’1 de 
març al 30 d’abril. 
2.2. Trametre aquest acord a la Tresoreria Municipal. 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
La secretària Vist i plau  
 El batle  
 
 


